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Jihlavské besedy o vysokorychlostní železnici 
(VRT) s představiteli železnic a ministrem dopra-
vy Martinem Kupkou (ODS) se účastnilo jen pár 
desítek lidí. A většina byla stejně politici nebo 
novináři. 

Jak už to bývá, teprve až „se kopne“ do země, 
zájem veřejnosti bude obrovský a vyvrbí se vše-
možné skupiny lidí a spolků, kteří budou říkat, že 
o ničem nevěděli. 

Co zde zaznělo? Důvody, proč ministerstvo i 
železnice a vlastně stát, potřebují vysokorychlost-
ní železnici. 

Harmonogramy jsou zatím stále plněny, a pokud 
to takto půjde dál, měl by se úsek přes Vysočinu 
stavět v letech 2029-2035. 

VRTka má být jen pro osobní dopravu. Díky 
VRTce se „vyvedou lidé“ na rychlé tratě a uvolní se 
tak pomalejší tratě pro dopravu nákladní. 

Co může Jihlavany nejvíc zajímat? Že terminál 
(zastávka) VRTky má být mezi dálnicí D1, firmou 
Bosch a přivaděčem. A přestoupit by se zde mělo 
na vlak do Havlíčkova Brodu. 

Plánováno je zde postavit nejdříve zhruba asi sto 
parkovacích míst, až bude celá VRT v provozu, 
mělo by jich zde být mnohem víc. Zatím je to ale 
hudba budoucnosti.  -pk-

Co chcete vědět o VRT? Ptejte se

MINISTR dopravy Martin Kupka (vlevo) spolu s primátorem Petrem Ryškou (oba ODS) na besedě s jihlavskou veřejností. Téma? Vysokorychlostní železnice. 
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